
Dagsorden 
Skolebestyrelses-
møde 
Onsdag d. 19/6 2024 
kl. 17:30 – 19:30 
Lokale: A20-21 

Mødedeltagere: 
Lars Peters 
Jilali Daf  
Mette Byriel 
Catharina Hjelmfort 
Naheed Ahktar Minas  
Arushi Bains (elevråd) 
Mikolaj Przbylowski 
(elevråd) 
Kasper Bjerring (B&U) 

Tina Bjørnskov (TO) 
Pia Fohlmann (PH) 
René Aistrup (RA) 
Janne Kiilerich (JK) 
Rie Hedegaard (RIH)  
 
 

 

Deltog ikke:  Jilali Daf, Kasper Bjerring, Lars Peters, Mikolaj Przbylowski 
Referent: JK 
 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 20 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
Ingen meddelelser 
- Skole- & SFO-ledelsen 
Sommersjov blev gennemført i afdeling 1 og SFO 
Afgangsprøverne er ved at blive afviklet 
Vi er udtaget til kvalitetstilsyn af STUK, og der er et møde i 
morgen. Det er sidste års prøveresultater, der har medført 
tilsynet. Vi orienterer nærmere efter sommerferien og det 
frivillige rådgivningsforløb, vi har valgt at tage imod.  
Karmeldagen blev afviklet med stor succes.  
Fagfordelingen er afsluttet, og skemaerne til skoleårets opstart 
er færdige.  
Aftenklubben har fungeret i halvandet år, og der er fortsat øget 
fremmøde, som er dejligt. Det er nu også 
weekendarrangementer.  
SFO-en kører godt, og har flere indmeldte end set i lang tid.  
- Elevrepræsentanter 
Kulturskolen har samarbejde med eleverne ift. musikgruppen 
og billedkunstskolen.  
Retningslinjer og regler gennemarbejdes i afdeling 2.  
Skolefesten var en stor succes, og mange har givet positive 
tilbagemeldinger 
- Medarbejderrepræsentanter 
Sommersjov blevet gennemført og evalueringen viser, det har 
været et godt arrangement. Der er et ønske om en 
tilbagevendende begivenhed.  
Næste uge er der i afdeling 1 sanddag, som kun er for Gildbro. 
Det skal være en hyggedag for hele afdelingen.  
Idrætsdag i afdeling 1 gennemføres også som sædvanlig. 
Klassevis går man rundt til tre forskellige aktiviteter.  
Afdeling 2 laver andre aktiviteter den dag.  



Sidste skoledag på fredag bliver med en fællessang og is til 
eleverne.  
6. klasserne flytter over i afdeling 2, og det skaber plads til de 
øvrige lokaleskift 
På onsdag d. 21. er der dimission for afgangseleverne.  
- B&U-repræsentant 
Der er afbud.  
 

2 DB 10 min. 

Kontaktforældremøde 

Tilbagemelding fra kontaktforældremøde 

Mødet blev gennemført, og der var to forældre repræsenteret.  

Der blev talt om, hvad det vil sige at være kontaktforælder, og 

hvordan vi kan skabe vores eget input til en folder, som kan deles 

ud til forældrene.  

Vi på skolen opdaterer folderen og kvalificerer den på 

næstkommende bestyrelsesmøde.  

Vi sender datoerne til forældremøderne med ud sammen med 

referatet. Så har skolebestyrelsen mulighed for at deltage på 

møderne.  

 

3 D 15 min. 

Forretningsorden for skolebestyrelser 

Drøftelse af forretningsorden for skolebestyrelsen med 

udgangspunkt i den eksisterende forretningsorden og eksempler fra 

andre bestyrelser (se bilag). 

§6-13 angående mødevirksomhed kan drøftes, og der er der en 

bemærkning ift. habilitet.  

Derudover kan styrelsesvedtægterne ikke redigeres.  

Vi lægger op til en dialog ud fra den eksisterende FO med fokus  

§ 6-13 og derudover et kig på § 16. 

4 D 15 min. 

Sproglig adfærd blandt elever 

Drøftelse af elevernes sproglige adfærd 

Problemet eksisterer, bekræfter Arushi 

- Nedslag af pointerne i snakken: 

Skab sprogforståelse – i undervisning/klassens time 

Øget forældreopmærksomhed på ords betydning 

Der foregår også meget på sociale medier, som kan være svært at 

gennemskue omfanget er. 

Der findes allerede nu i skoleregi en stor opmærksomhed på 

sproglig adfærd på flere parametre.  

Forslag om at inddrage forældrene fx til et oplæg om den sproglige 

adfærd.  

Nærmere detaljeafklaring skal foretages. 

5 D 10 min. 

Ishøj Pay 

Evaluering af Ishøj Pay 

Nogle elever oplever, de kan være udfordret af, kortet ikke virker.  

Der kan muligvis være behov for yderligere vejledning ift. 

opsætning. Det kan fx være en lille vejledende film.  



Og vi kan som skole sende en opfordring til udbyderen og 

gennemgå de gængse regler og på forældremøderne.  

6 OD 10 min. 

Møderække i skoleåret 2024/2025 

Fastsættelse af møderække for det kommende skoleår 

Der er et ønske om at opretholde mødefrekvensen på det 

nuværende antal. Altså ca. hver anden måned afhængig af indhold.  

Rullende ugedage i ulige uger.  

Der tales derudover om en øget mødefrekvens i forældrepanelet 

som optakt til bestyrelsesmødet.  

Man kan melde sig til at spise med fra gang til gang. Det vil foregå 

fra 17.00-17.30. Møderne vil ligge som nu fra 17.30-19.30. 

Skolen kommer med et udspil til datoerne i det kommende skoleår.  

Første møde i det kommende bliver onsdag 21. august 2024 kl. 

17.30-19.30.  

7 O 15 min. 

Orientering om… 
- Økonomi 
- Vi imødeser stigende lønudgifter, hvilket vi så vidt 

muligt har taget højde for.  
- Der vil fra CDU være en månedlig opfølgning på 

økonomien på skolerne.  
- Personale 
- Der er ansat to pædagoger i gruppeordningen 0C. 
- Vores praktisk medhjælp stopper, da hendes funktion 

ikke længere eksisterer grundet elevens afgang fra 
folkeskolen.  

- Der vil muligvis komme en kontorelev 
- Sygefravær 
- Der er en fuld sygemelding, der er overgået til HR 
- Der er to deltidssygemeldte, der er på vej tilbage, og der 

er en god dialog.  
 

8 B 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

Kvalificering af kontaktforældrefolder 

Afklaring af temaaften for forældre/elever. Skolen kommer med et 

oplæg.  

Endelig afklaring af møderække. 

Formen på forældremøderne. 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2023/2024:  11/10, 7/12, 29/1, 12/3, 24/4, 19/6 

 


